

RFP 21-58030 Q&A 6

Q6. Under Section 7.2 of your Request for Proposals for the Provision of Immigration Services for the National Research Council, No. 21-58030, we are requested to submit a total proposed cost. In the Appendix A, Statement of Work, Section 4.0 it states that the successful proponent will be required to provide services **upon request**. Please clarify what scope of services or volume of work are to be submitted as the **total proposed cost**? As the RFP does not contain any pricing templates, it is not clear upon what information pricing should be based.

Would NRC prefer the total proposed cost be presented as:

A) Per diem hourly rates for professional staff for all services

OR

B) Fixed rates for various service options plus a per diem for additional requested services

A6. We would prefer that you provide a rate per service (for example \$XX for a work permit, \$XX for permanent residency), plus an hourly rate for other types of questions that may arise.

Q6. En vertu de la section 7.2 de votre demande de propositions pour la prestation de services d'immigration pour le Conseil national de recherches, n° 21-58030, nous sommes priés de soumettre un coût total proposé. À l'annexe A, Énoncé des travaux, section 4.0, il est indiqué que le soumissionnaire retenu devra fournir des services sur demande. Veuillez préciser la portée des services ou le volume de travail à soumettre comme coût total proposé ? Comme la DP ne contient aucun modèle de tarification, il n'est pas clair sur quelles informations la tarification doit être basée.

Le CNRC préférerait-il que le coût total proposé soit présenté comme suit :

A) Taux horaires per diem pour le personnel professionnel pour tous les services

Ou

B) Tarifs fixes pour diverses options de service plus un per diem pour les services supplémentaires demandés

R6. Nous préférerions que vous fournissiez un taux par service (par exemple, XX \$ pour un permis de travail, XX \$ pour une résidence permanente), plus un taux horaire pour d'autres types de questions qui peuvent survenir.

